
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 31. marts 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål N
Vil ministeren forklare, hvorfor der er sket et fald i udgifterne til merudgifts-
ydelser, herunder om ministeren kan være sikker på, at kommunernes æn-
dringer i deres vurderinger i sagerne ligger indenfor intentionen i lovgivningen
(jf. svar på SOU alm. del - spm. 15)? Hvordan kan ministeren være sikker på,
at lovgivningens intentioner efterleves, når handicaporganisationerne oplever,
at borgere ikke får den rette hjælp?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

På udvalgets vegne

Karin Nødgaard
næstformand
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